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Besluitenlijst raadscommissie Maatschappelijke Zaken op 2 april 2024 

Aanwezig: M. Smits (voorzitter), Pepijn Aarnink (commissiegriffier), C. Kanters en S. Schoonenberg (CDA), G. van Kessel (Lokaal) 
L. Verstegen (D66), M. Jansen en J. van den Broek (SP), E. Neelen en B. van den Helm (Progressief Bernheze) 
M. van Gestel en P. Kremers (VVD), J. van der Biezen (ONS Bernheze) 
M. Tielemans en M. Everling (wethouders) 

Afwezig:  
 
Publieke tribune: 

A. Kerkhof (Lokaal), K. van Rooij (Progressief Bernheze) 
 
3 personen 

Onderwerp Besluit Opmerkingen – Toezeggingen – Afspraken 

1 Opening  De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

2 Vaststellen van de agenda 
voor deze vergadering. 

De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

 

3 Vaststellen van de 
besluitenlijst van de 
vergadering op  
20 februari 2024 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

 

4 Mededelingen: 
 

  Mededelingen college 
- Wethouder Everling gaat in op de ontwikkelingen van de capaciteitsproblemen bij ONS 

welzijn wat betreft de jeugdconsulenten. Het is lastig om mensen aan te trekken. ONS 
welzijn heeft een regionale analyse hiervan gemaakt, die binnenkort wordt besproken. 
De wethouder informeert de commissie in de volgende vergadering opnieuw hierover. 

- Wethouder Everling wijst op een nieuwe ontwikkeling in de Wmo-huishoudelijke 
verzorging. In december heeft de raad de Verordening maatschappelijke ondersteuning 
2024 vastgesteld. Daarnaast is de raad akkoord gegaan met een inkomenstoets voor 
huishoudelijke verzorging. Die inkomenstoets gaat het college nu terugdraaien. Wel gaat 
het college een uitdrukkelijk beroep doen op inwoners die de middelen hebben om zelf 
huishoudelijke verzorging te regelen om geen Wmo-aanvraag in te dienen.  

- Wethouder Tielemans vraagt aandacht voor de Romeinse bronsschat, die tijdelijk 
terugkeert naar Nistelrode. De opening van de tentoonstelling is op 18 mei. De 
bronsschat is vanaf dan een kleine week te zien in Nistelrode. 

 
Mededelingen voorzitter 

- De voorzitter attendeert de commissie op het activiteitenoverzicht in iBabs, met het 
verzoek aan de commissieleden zich tijdig aan te melden via de griffie wanneer zij 
bijeenkomsten willen bijwonen. 
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5 Rondvraag  
 

- Progressief Bernheze stelt vragen over de vervanging van valzand in zes speeltuinen in 
Bernheze en vraagt naar de status van een beheerplan. 

- Progressief Bernheze wijst op ongerustheid onder inwoners over de aankondiging van 
een nieuw evenement in Heeswijk-Dinther met kampvuurconcerten. De fractie is 
benieuwd hoe dit evenement zich verhoudt tot de evenementennota, waarin staat dat de 
gemeente nieuwe evenementen niet promoot. Verder is er onduidelijkheid of de locatie 
van het evenement in een stiltegebied ligt. 

- D66 vraagt naar de stand van zaken van het Willibrordcentrum en naar de vorderingen 
van de aanleg van nieuwe tennisbanen in Loosbroek. 
 
Wethouders Tielemans en Everling beantwoorden de vragen. De vraag over 
kampvuurconcerten kan niet door de wethouders worden beantwoord, omdat deze de 
portefeuille van de burgemeester raakt, die niet aanwezig is. De antwoorden van de 
burgemeester volgen schriftelijk na de vergadering. De beantwoording van de rondvraag 
van Progressief Bernheze over de kampvuurconcerten in Heeswijk-Dinther is bijgevoegd 
als bijlage I. 

6 Regionale Samenwerking  - Wethouder Everling deelt mee dat er in de vergadering van het algemeen bestuur van 
de GGD Hart voor Brabant is gesproken over de toekomstbestendigheid. Het dagelijks 
bestuur van de GGD heeft aangegeven het traject van het transitieplan steviger te willen 
volgen. De wethouder staat positief tegenover de suggestie van Progressief Bernheze 
om ook regionaal aandacht te vragen voor een gedragsverandering om het zorginfarct 
op te vangen. 

- Wethouder Everling wijst op een overschot bij het Regionaal Bureau Leerplicht en 
Voortijdig schoolverlaten Brabant Noordoost (RBL). Overschotten stort het RBL 
structureel terug. In dit geval is het overschot zo klein (ruim 800 euro) dat de 
verwerkingskosten van het terugstorten mogelijk hoger zouden zijn dan de opbrengsten. 
De wethouder gaat in het bestuurlijk overleg bespreken of we deze werkwijze blijven 
hanteren bij dergelijk lage bedragen. Hij houdt de commissie hiervan op de hoogte. 

- Wethouder Tielemans heeft een overleg bij IBN gehad. Door de verschuiving naar de 
Participatiewet loopt de AGR-dividenduitkering steeds verder terug. Het partnership gaat 
opnieuw tegen het licht gehouden worden. Daarin wordt de raad meegenomen. 

7 Vaststellen Re-
integratieverordening 
Participatiewet Bernheze 
2024 

De commissie adviseert unaniem 
positief. 

- De fracties kunnen zich vinden in het voorstel. Wel zijn er enkele vragen en 
aandachtspunten: 

o De SP zou de uitstroomregeling graag gebruiken om mensen op te leiden. Ook 
vraagt de fractie aandacht voor niet-uitkeringsgerechtigden (‘nuggers’) met een 
arbeidsbeperking en voor de mogelijkheid van loonkostensubsidie, die ook in 
andere gemeenten wordt ingezet. 

o De VVD wil op voorhand niet de mogelijkheid van een uitstroompremie uitsluiten. 
Verder verzoekt de fractie om een evaluatiemoment. 

o Progressief Bernheze doet de suggestie om tijdens de extra bijeenkomst over de 



 

Pagina 3 van 3                                                                                                                                                                                                                              

Participatiewet op 10 juni in te gaan op enkele openstaande vragen en 
aandachtspunten. 

Wethouder Tielemans gaat in op de aandachtspunten en beantwoordt de vragen. De 
vragen van de SP ziet hij als suggesties ter verbetering. Ook verwelkomt de wethouder 
de suggestie van Progressief Bernheze om tijdens de extra bijeenkomst op 10 juni in te 
gaan op openstaande vragen en aandachtspunten. Als reactie op het verzoek van de 
VVD zegt de wethouder toe dat er binnen twee jaar een evaluatiemoment volgt. 
 
Als aanvulling op dit agendapunt deelt Jolanda Braam, de beleidsmedewerker Zorgzame 
Gemeente die voor ambtelijke ondersteuning aanwezig is, mee dat in het najaar een 
werkbezoek wordt gepland voor de commissie bij PIM Werkt in Veghel.  

8 Ingekomen stukken 
Brief van Vorstenbossche 
Boys over kunstgras 
(trainings)veld 

 - De fracties Lokaal en CDA lichten de doorverwijzing toe en stellen enkele vragen. 
Wethouder Tielemans beantwoordt de vragen. De wethouder is al in gesprek gegaan 
met het bestuur van Vorstenbossche Boys. De veldcapaciteit van het sportpark is 
volgens de NOC-NSF-standaarden, die de gemeente hanteert in haar beleid, al 
voldoende. Daardoor komt de vereniging op dit moment niet in aanmerking voor een 
kunstgras (trainings)veld. Wel wordt het trainingsveld van de vereniging dit jaar 
gerenoveerd. 

9 Sluiting  De voorzitter sluit om 22:57 uur de vergadering. 
 
Vastgesteld in de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken van 7 mei 2024    
 
De commissiegriffier;        de voorzitter;         
 
 
Pepijn Aarnink               Mart Smits 
 
 
 
Bijlagen 

I. Beantwoording rondvraag Progressief Bernheze over kampvuurconcerten in Heeswijk-Dinther (agendapunt 5). 
 
 


